

Old Harry Rocks

The Old Harry Rocks are two famous chalk pillars on the Isle of Purbeck peninsula off the coast of Dorset on the south coast of England. They are located 2km east of Studland, about 4km north-east of Swanage and about 10km south of the towns of Poole and Bournemouth. Old Harry is the devil's name.

The coastline and cliffs along the English Channel in East Devon and Dorset are among the natural wonders of the world. Stretching from Orcombe Point near Exmouth to the Old Harry Rocks, this 155 stretch of coastline was the first natural landscape in England to be designated a UNESCO World Heritage Site.

* * * * *

Die Old Harry Rocks sind zwei berühmte Kreidesäulen auf der Halbinsel Isle of Purbeck an der Küste der Grafschaft Dorset an der Südküste Englands. Sie befinden sich 2 km östlich von Studland, etwa 4 km nordöstlich von Swanage und etwa 10 km südlich der Städte Poole und Bournemouth. Old Harry ist der Name des Teufels.

Die Küste und die Klippen entlang des Ärmelkanals in Ost-Devon und Dorset gehören zu den Naturwundern der Welt. Von Orcombe Point bei Exmouth bis zu den Old Harry Rocks erstreckt sich ein 155 km langer Küstenstreifen, der als erste Naturlandschaft Englands von der UNESCO zum Weltnaturerbe erklärt wurde.

Matthew Rankley

